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摘 要

随着社会的不断进步和经济的不断发展，建设项目的建设工作逐渐受到关注

在当今快速发展的社会中，人们对生活水平的要求越来越高。由于居住环境的优

雅也需要居住的稳定性，随着人们生活需求的不断提高，建设项目的工作变得越

来越重要。该项目施工现场管理也是一项重要的研究项目，在施工现场管理过程

中，不仅存在质量控制问题，还存在安全管理问题，这些都是建筑施工现场管理

的内容。在建筑工程项目的施工中，我们要严格的遵守国家的一些建筑施工法，

以免发生安全事故和导致建筑物在完工之后出现质量问题，在进行建筑工程项目

施工的过程中，我们还应该关注建筑工程施工现场管理过程中的具体施工措施，

并且这也应该是我们要认真对待的。接下来，笔者就恒邦天悦大酒店项目施工现

场管理的现状与优化向大家进行介绍，首先分析恒邦天悦大酒店项目施工现场管

理的现状，之后找出恒邦天悦大酒店项目施工现场管理中存在的问题，包括安全

管理，质量监督管理等，最后，针对问题提出相应的解决措施，希望可以为大家

带来一些帮助。
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Abstract

With the continuous progress of society and the continuous development of 

economy, the construction of construction projects has been paid more and more 

attention. In today's fast-developing society, people's requirements for living 

standards are higher and higher. Because of the elegance of living environment and 

the stability of living, the work of construction project becomes more and more 

important with the continuous improvement of people's living needs. Construction site 

management of this project is also an important research project. In the process of 

construction site management, there are not only quality control problems, but also 

safety management problems, which are the contents of construction site 

management. In the construction of construction projects, we should strictly abide by 

them. Some of the state's building construction methods, in order to avoid safety 

accidents and lead to quality problems after the completion of the building, in the 

course of the construction of construction projects, We should also pay attention to 

the specific construction measures in the construction site management process, and 

this should be taken seriously. Next, the author introduces the present situation and 

optimization of the construction site management of Hengbang Tianyue Hotel project. 

Firstly, it analyzes the present situation of the construction site management of the 

Hengbang Tianyue Hotel project. After that, find out the problems existing in the 

construction site management of Hengbang Tianyue Hotel project, including safety 

management, quality supervision and management, and so on. Finally, Put forward 

corresponding measures to solve the problem, hope that it can bring some help to 

everyone.

Keywords：Hengbang Tianyue Hotel　building operations　field management　

security administration；　
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恒邦天悦大酒店项目施工现场管理分析

一、绪论

（一）研究背景及意义

在国民经济发展中，建筑业是重要的物质生产部门，与提高人民生活水平，

促进国民经济全面发展密切相关。中国正处于从低收入国家到中高收入国家的过

渡时期。建筑业的增长逐年增加，其在刺激国民经济增长中的作用也在增长。

自 1978 年改革开放以来，建筑业的市场规模不断扩大，国内建筑业的总产值也

增长了 20多倍。建筑业的附加值从 GDP的 3.8％增加到 9.2％。是促进国民经济

快速全面发展的重要力量。在一些西方国家，建筑业，钢铁业和汽车业被列为国

民经济的三大支柱产业。住房建设项目是中国固定资产的重要组成部分，是人民

生活的物质基础，是建筑业的重要组成部分。
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